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P R O T O K Ó Ł  NR VII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 25 lutego 2015 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jacka Niezgodzkiego 
 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Strzymiński Andrzej   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa  

3/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

4/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

5/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

6/ Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek 

obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Informacja Burmistrza nt. możliwości pozyskania środków Unijnych  

5. Sprawozdanie z działalności P.U.K. USKOM, plany remontowe i inwestycyjne. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów; /numer druku VII/1/15/ 

6.2. przystąpienia Gminy Kożuchów do Stowarzyszenia Wzgórza Dalkowskie – 

Lokalna Grupa Działania wdrażającego Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2014 -2020 w ramach osi LEADER.; /numer druku VII/2/15/ 
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6.3. określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kożuchów; /numer druku VII/3/15/ 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr V, VI. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 2 

porządku obrad sesji punktu: Wystąpienie Przewodniczącego Zarządu Związku 

Międzygminnego „Eko-Przyszłość”. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 7.4 

porządku obrad sesji punktu: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od nieruchomości w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

/numer druku VII/4/15/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 7.5. porządku obrad sesji punktu: podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały określającej stawki zwrotu kosztów przejazdu przysługujących radnemu  

w przypadku używania do podróży służbowej samochodu osobowego, motocykla lub 

motoroweru nie będącego własnością gminy. /numer druku VII/5/15/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie w 

punkcie 7.6. porządku obrad sesji punktu: podjęcie uchwały w sprawie wskazania przez 

radę wiceprzewodniczących rady wykonujących czynności z zakresu podróży służbowej 

w stosunku do przewodniczącego rady. /numer druku VII/6/15/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Przewodniczącego Zarządu Związku Międzygminnego „Eko-Przyszłość”. 
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3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Informacja Burmistrza nt. możliwości pozyskania środków Unijnych  

6 Sprawozdanie z działalności P.U.K. USKOM, plany remontowe i inwestycyjne. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów; /numer druku VII/1/15/ 

7.2. przystąpienia Gminy Kożuchów do Stowarzyszenia Wzgórza Dalkowskie – 

Lokalna Grupa Działania wdrażającego Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2014 -2020 w ramach osi LEADER.; /numer druku VII/2/15/ 

7.3. określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kożuchów; /numer druku VII/3/15/ 

7.4. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego  

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; /numer druku VII/4/15/ 

7.5. zmiany uchwały określającej stawki zwrotu kosztów przejazdu przysługujących 

radnemu w przypadku używania do podróży służbowej samochodu osobowego, 

motocykla lub motoroweru nie będącego własnością gminy; /numer druku 

VII/5/15/ 

7.6. wskazania przez radę wiceprzewodniczących rady wykonujących czynności 

z zakresu podróży służbowej w stosunku do przewodniczącego rady; /numer 

druku VII/6/15/ 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr V, VI. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/  
 

Do pkt.2 

Wiater Grzegorz – Przewodniczący Związku Międzygminnego „Eko- Przyszłość”, 

przedstawił informację na temat funkcjonowania Związku Międzygminnego „Eko- 

Przyszłość”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, uzupełnił, że wraz z innymi wójtami  

i burmistrzami podjęli decyzję, że Zarząd Związku będzie prowadził negocjacje  

z firmami w sprawie przedłużenia umów na wywóz nieczystości. Do 2017 roku nie 
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będzie ogłaszany przetarg  a  Spółka „Uskom” w dalszym ciągu będzie działała  

w ramach konsorcjum. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

rozmowy dopiero się rozpoczęły. Zapytał, kiedy będzie ostateczne stanowisko 

konsorcjum. 

Wiater Grzegorz – Przewodniczący Związku Międzygminnego „Eko- Przyszłość”, 

wyjaśnił że musi być przeprowadzona procedura zgodna z prawem zamówień 

publicznych. Zapewnił, że jest wola obu stron do przeprowadzenia negocjacji. Procedura 

powinna być zakończona do końca kwietnia. 
 

Do pkt.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z prac Burmistrz 

między sesjami. /Sprawozdanie w załączeniu./ 
 

Do pkt.4. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Walczak Piotr – przedstawił informację nt. promocji piłki siatkowej w Kożuchowie oraz 

programu wspierania szkół w tym zakresie. Zaprosił na pokazowy mecz piłki siatkowej. 

Brzezińska Barbara – radna, zgłosiła wniosek o naprawę i uporządkowanie 

zniszczonych dróg i chodników ulic Górskiej i Krótkiej. Uszkodzenia nastąpiły podczas 

modernizacji ulicy Kraszewskiego i do dzisiaj nie zostały usunięte. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło 

się spotkanie na którym ustalono, że do końca marca prace mają być zakończone.  

Brzezińska Barbara – radna, zgłosiła wniosek o oznakowanie – zainstalowanie 

tabliczek z nazwami ulic: Asnyka, Brzechwy, Norwida, Tuwima i Kubusia Puchatka  

w rejonie Podbrzezia Dolnego. Osiedle, pomimo tego że istnieje od kilkunastu lat, jest 

mało znane w Kożuchowie i wielokrotnie były problemy z odnalezieniem właściwych 

ulic. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że całe miasto wymaga 

oznakowania. Zapewnił, że oznakowanie będzie sukcesywnie uzupełniane.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, dodał, że Podbrzezia 

wymagają oznakowania, ponieważ nie wiadomo gdzie się kończy Kożuchów, a gdzie 

zaczyna Podbrzezie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zgodził się z wypowiedzią 
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Wiceprzewodniczącego Rady, powiedział, że w marcu chciałby porozmawiać z radnymi, 

ponieważ zastanawia się nad połączeniem Kożuchowa z Podbrzeziem Górnym i Dolnym. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

przychylił się do wniosku radnej B. Brzezińskiej, stwierdził, że należy przeprowadzić 

inwentaryzację oznakowania ulic. Poprosił Burmistrza o zobligowanie Prezesa OSP  

w Mirocinie Górnym o umożliwienie wykonania przeglądu świetlicy w remizie OSP. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

poinformował, że w dniu 4 mara br. w Urzędzie Miejskim odbędzie się szkolenie 

zorganizowane przez ODR i ARIMR w zakresie zmian w dopłatach bezpośrednich na 

2015 rok. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o przygotowanie 

regulaminu korzystania przez mieszkańców oraz wynajmowania obiektów sportowych 

Gminy Kożuchów.  
 

Do pkt.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację nt. możliwości 

pozyskania środków Unijnych. /Informacja w załączeniu./ 

Brzezińska Barbara – radna, stwierdziła, że z wypowiedzi Burmistrza wynika, że 

powstanie lista inwestycji dla Gminy. Prawdopodobnie pierwsze konkursy zostaną 

ogłoszone w III kwartale br. Zapytała, czy powstanie wykaz inwestycji na których 

realizację Gmina będzie aplikowała o środki finansowe. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że listę można sporządzić, ale należy 

pamiętać o zadłużeniu Gminy. Musimy pamiętać o konieczności zabezpieczenia środków 

finansowych na wkład własny do projektu. 

Brzezińska Barbara – radna, stwierdziła, że poza środkami unijnymi uzyskanymi  

z Urzędu Marszałkowskiego należałoby aplikować o ośrodki, które można uzyskać 

bezpośrednio z konkretnych Ministerstw. Zapytała, czy Gmina Kożuchów będzie 

aplikowała o te środki. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że Gmina będzie starała się o te 

środki. Poinformował, że w roku bieżącym Parafia w Kożuchowie otrzymała  150 000 

złotych z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Planujemy zwrócić się do 

Ministerstwa w celu pozyskania środków finansowych na budowę sali widowiskowo – 

sportowej. W zakresie dróg priorytetem jest tzw. schetynówka. Przypomniał, że 

konieczna jest dalsza kanalizacja Gminy. 
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Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

kiedy będzie rozpoczęta budowa hali sportowej w Mirocinie Dolnym. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że zadanie zapisane jest w WPF. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił  

o informację nt. planów ZDW dotyczącego wzmocnienia drogi wojewódzkiej nr 283  

w Mirocinie Dolnym wraz z budową chodnika.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że zadanie znajduje się na liście 

rezerwowej.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy będzie możliwość pozyskania przez 

mniejsze miasta środków na ratowanie zabytków.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że dokumentacja remontów 

kamienic jest przygotowana, konieczne jest uzyskanie pozwoleń oraz współpraca ze 

strony wspólnot mieszkaniowych. Stwierdził, że środki z LRPO czy Ministerstwa 

najprawdopodobniej pozyskają duże miasta. Co nie oznacza, że Gmina nie będzie starała 

się o ich pozyskanie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, czy jest możliwe, aby standardem była rozmowa z mieszkańcami przed 

przystąpieniem do przygotowania inwestycji a nie po jej rozpoczęciu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że takie działanie stanie się normą. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zauważyła, że niezbędne jest zamontowanie większej 

ilości koszy na śmieci. Konieczne jest również zatrudnienie firmy sprzątającej miasto, 

ponieważ w chwili obecnej sprzątane jest tylko centrum miasta.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że kosze będą sukcesywnie 

uzupełniane. Zauważył, że widać coraz więcej osób, które sprzątają miasto. Dodał, że 

osoby sprzątające będą pełniły dyżury w soboty i niedziele.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała, czy cmentarz przy ulicy Zielonej zostanie 

uporządkowany. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że cmentarz wojskowy już został 

uporządkowany. 
 

Do pkt.6. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, przedstawił sprawozdanie z działalności 

P.U.K. „USKOM” oraz plany remontowe i inwestycyjne przedsiębiorstwa. /Informacja  

w załączeniu./ 
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Michalski Adrian – Sołtys Sołectwa Studzieniec, i Raczykowski Krzysztof – Sołtys 

Sołectwa Mirocin Dolny, przedstawili prezentację nt. stanu hydrantów w Gminie. 

/Prezentacja w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że zaniedbania dotyczące hydrantów 

sięgają wielu lat i są bardzo duże. W chwili obecnej nie jesteśmy w stanie wymienić 

wszystkich hydrantów. Nadmienił, że części hydrantów rozkradane są przez 

mieszkańców. Powiedział, że w ubiegłej kadencji radni informowani byli, że kontrole są 

przeprowadzane. Zapewnił, że hydranty, przy pomocy straży pożarnej, będą sukcesywnie 

naprawiane. Straż pożarna powinna wskazać które hydranty powinny być naprawione  

w pierwszej kolejności. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, wyjaśnił, 

że prezentacja została wykonana po stwierdzeniu Prezesa P.U.K. „Uskom”, że audyt 

hydrantów przeprowadzany jest przez PSP i nie ma zastrzeżeń do ich stanu. Zdaje sobie 

sprawę z tego, że zaległości są tak duże, że nie wszystkie hydranty mogą być w tej chwili 

naprawione. Denerwujące jest jednak to, że mimo wielokrotnie zgłaszanej awarii 

hydrantu nie jest ona usuwana.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zgłosił 

problem rozkopanej drogi dojazdowej do bloków w Mirocinie Średnim. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił że odcinek sieci znajdujący się  

w drodze jest w złym stanie. Ktoś kto podjął decyzje o budowie sieci powinien  

w pierwszej kolejności wymienić siec podziemną. Spółka wstrzymuje się z wymianą 

ponieważ planuje po przebudowaniu przepompowni w Mirocinie Górnym podłączyć ją 

do Kożuchowa. Droga jest objęta gwarancją, dlatego Spółka nie może bezpośrednio 

zlecić swoim wykonawcom realizacji naprawy tej drogi. Zlecenie do firmy zostało 

wysłane w chwili obecnej czekamy na realizację.  Dodał, że droga została odtworzona  

w styczniu, ale dwa dni później znów wystąpiła awaria. 

Bereś Beata – Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, uzupełniła, że w piątek 

zostaną uruchomione trzy zasuwy na ulicy Piaskowej. 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zwrócił 

uwagę na bardzo zły stan wody w Mirocinie Średnim. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy wyniki kontroli 

hydrantów przeprowadzonej przez PSP zostały przekazane do Urzędu Miejskiego 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, negatywnie odpowiedział na zadane pytanie.  
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Henryk Zieliński– Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że Wojewoda zlecił 

kontrolę stanu hydrantów PSP. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że OSP w miarę 

swoich możliwości pomoże przy przeprowadzeniu kontroli. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała, ile hydrantów zostało naprawionych w czasie, 

kiedy prezesem P.U.K. „Uskom” jest pan Marcin Szczęsny. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, zgodził się, że zaniedbania w tym zakresie 

są duże i sięgają wielu lat. Spółka od trzech lat prowadzi działania naprawcze. 

Przeprowadzono inwentaryzację sieci hydrantów.  Wykonano przegląd na podstawie 

którego sporządzono mapę  hydrantów oraz podjęto decyzję o sukcesywnej naprawie lub 

wymianie. Kontrola hydrantów została zlecona firmie zewnętrznej. Protokół z kontroli 

nie wykazywał tak złego stanu hydrantów. W miejscowości Broniszów uruchomiono 

praktycznie wszystkie hydranty. W Mirocinach cieknące hydranty mają związek  

z płukaniem sieci. Firma ma w planach coroczną  wymianę  części hydrantów. 

Prowadzone były konsultacje z PSP w celu wymiany strategicznych hydrantów. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała, dlaczego po każdej awarii z kranów leci 

brudna woda skoro sieć jest płukana. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że sieć jest płukana po awarii, co 

nie oznacza, że gdzieś na przyłączach jakość wody będzie odpowiednia. Należy odczekać 

chwilę, aż woda spłynie, stwierdził, że jest to naturalny proces.    

Prokopiak Alicja – mieszkanka, zapytała, dlaczego nie ma zasuw na sieci i podczas 

awarii całe miasto nie ma wody. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, zapewnił, że w rejonie ulicy 22 Lipca   

zostały zamontowane zasuwy. W chwili obecnej trwają prace projektowe zasilania  

ul. 22 Lipca od strony Kolonii Moniuszki  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, kto wybierał firmę zewnętrzną, która przeprowadzała kontrolę hydrantów oraz 

jaki był koszt przeprowadzonej kontroli. Stwierdził, że plan naprawy wykonany na 

podstawie wykonanego przeglądu może być nieadekwatny do potrzeb.  

Bereś Beata – Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, zapewniła, że 

inwentaryzacja przeprowadzana była również przez pracowników P.U.K. „Uskom” 

natomiast firma wykonywała kontrolę wydajności hydrantów na potrzeby straży 

pożarnej.  
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, z czego w związku z tym wynika różnica wiedzy dotycząca  stanu hydrantów.  

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że należy przeanalizować, które 

miejsca obejmuje inwentaryzacja przeprowadzona przez pracowników P.U.K. „Uskom”, 

a które przez autorów prezentacji. Pracownicy mieli za zadanie wykonać mapę 

hydrantów i wskazać hydranty do naprawy lub wymiany. Stwierdził, że należałoby wziąć 

materiały dotyczące położenia hydrantów ujętych w prezentacji  i wysłać pracowników w 

celu sprawdzenia czy hydranty te nie należą do tzw. sieci po PGR, czy hydranty te należą 

do majątku Spółki. Po przeprowadzeniu kontroli zostaną podjęte decyzje co do ich 

naprawy lub wymiany.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy jest możliwość 

zakupu zaślepek hydrantów wykonanych z kompozytu. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”,  zapewnił, że sprawdzi czy jest to możliwe. 

Dodał, że po wcześniejszych uzgodnieniach z PSP w miejscowości Broniszów nie były 

zakładane zaślepki, ponieważ jest problem z ich otworzeniem.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

poinformował, że z protokołu pomiaru ciśnienia hydrantów wynika, że obydwa hydranty 

znajdujące się w Cisowie mają negatywny wynik wydajności i ciśnienia wody, 

zaznaczono również brak oznakowania hydrantów. Mirocinie Średnim na cztery zbadane 

hydranty dwa dostały ocenę negatywną.   

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że w Cisowie problem wynika  

z tego, iż sieć wodna ma nieodpowiednią średnicę.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zaproponował powołanie zespołu w skład 

którego będą wchodzili przedstawiciele OSP którzy współpracowaliby w tym zakresie  

z Prezesem  P.U.K. „Uskom”. 
 

Do pkt.7.1. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy 

Kożuchów. /numer druku VII/1/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie bezprzetargowej dzierżawy nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Kożuchów do Stowarzyszenia Wzgórza 

Dalkowskie – Lokalna Grupa Działania wdrażającego Program Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014 -2020 w ramach osi LEADER. /numer druku VII/2/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Kożuchów do Stowarzyszenia Wzgórza Dalkowskie – 

Lokalna Grupa Działania wdrażającego Program Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2014 -2020 w ramach osi LEADER.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kożuchów. /numer druku VII/3/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Kożuchów.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i podatku od 

nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. /numer druku VII/4/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego  

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały określającej stawki zwrotu kosztów przejazdu przysługujących radnemu  

w przypadku używania do podróży służbowej samochodu osobowego, motocykla lub 

motoroweru nie będącego własnością gminy. /numer druku VII/5/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały określającej stawki zwrotu kosztów przejazdu 

przysługujących radnemu w przypadku używania do podróży służbowej samochodu 

osobowego, motocykla lub motoroweru nie będącego własnością gminy.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.6. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wskazania przez radę wiceprzewodniczących rady wykonujących czynności z zakresu 

podróży służbowej w stosunku do przewodniczącego rady. /numer druku VII/6/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w 

wskazania przez radę wiceprzewodniczących rady wykonujących czynności z zakresu 

podróży służbowej w stosunku do przewodniczącego rady.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr V/2015  został przyjęty jednogłośnie.  /za - 15 / 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr VI/2015  został przyjęty jednogłośnie. /za - 15 / 
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Do pkt.9. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, odczytała list otwarty mieszkańców do Burmistrza 

Kożuchowa dotyczący nieprawidłowości w funkcjonowaniu P.U.K. „Uskom”. /w 

załączeniu./ 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, poprosiła Prezesa P.U.K. „Uskom” o podanie 

konkretnej kwoty zysku osiągniętego przez  Spółkę w roku 2014. Zapytała na jaką kwotę 

został zadłużony każdy z mieszkańców z tytułu zakupu sprzętu przez P.U.K. „Uskom”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o podpisanie pisma i złożenie go  

w sekretariacie. Wyjaśnił, że umożliwi to odniesienie się do zarzutów w nim zawartych. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał, że na ostatniej sesji 

zwracał się do mieszkanki z prośbą, aby wszelkie uwagi w tej sprawie kierowała do 

Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że pierwsza kontrola już się odbyła.   

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, iż jest zbulwersowany pismem odczytanym 

przez mieszkankę. Nie życzy sobie, aby pani Prokopiak w jego imieniu, bo również jest 

mieszkańcem Gminy, wygłaszała zdania z którymi się nie zgadza i których nie 

aprobował. Poprosił, o wprowadzenie zmiany w liście otwartym polegającej na wpisaniu 

że jest to list grupy  mieszkańców Gminy. Zauważył, że w ubiegłych kadencjach również 

Burmistrz, jako właściciel, upoważniał członków Komisji Rewizyjnej i inne osoby do 

przeprowadzenia kontroli Spółki. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, poinformowała, że list otrzymała od mieszkańców  

z prośbą o odczytanie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy pod listem znajdują 

się podpisy mieszkańców. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, negatywnie odpowiedziała na zadane pytanie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż w związku z tym 

pismo należy traktować jako anonim. Poprosił o podpisywanie pism, co umożliwi 

udzielenie odpowiedzi. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka, stwierdziła, że mieszkańcy nie chcą przychodzić na 

sesję ponieważ boją się konsekwencji.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej, czy wpłynął wniosek mieszkańców w sprawie przeprowadzenia kontroli 

P.U.K. „Uskom”. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, odpowiedział, że 

nie wpłynęły wnioski na piśmie. Dodał, że Prezes P.U.K. „Uskom” o planowanej kontroli 
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informowany był około 2 miesiące temu. Do wizyty zachęcał sam Prezes. Na kilkanaście 

dni przed planowaną kontrolą Prezes powrócił do opcji którą prezentował w poprzedniej 

kadencji w której powoływał się na przepisy spółek handlowych, gdzie Komisja 

Rewizyjna nie jest upoważniona do przeprowadzenia kontroli. W związku z tym 

Burmistrz, jako właściciel, udzielił upoważnień członkom Komisji do przeprowadzenia 

kontroli. Kontrola odbyła się 17 lutego br.. Podpisany protokół został przekazany 

Burmistrzowi. Podsumował, że to Prezes w pewnym sensie spowodował, złą atmosferę 

wokół Spółki, ponieważ na etapie planowania kontroli  mógł  poinformować na jakie 

przepisy się powoła i że niezbędne będzie upoważnienie |Burmistrza, jako właściciela.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż czuje niesmak po wypowiedzi 

Przewodniczącego Komisji, ponieważ uważa, iż powinien on stać na straży prawa. 

Przypomniał, że w poprzedniej kadencji Komisja Rewizyjna nie została dopuszczona do 

przeprowadzenia kontroli Spółki, a to kto dał upoważnienia członkom Komisji jest 

kwestią wtórną. Poprosił radnych o to, aby nie robili problemów z błahych rzeczy tylko 

skupili się nad sprawami istotnymi.  

Szuch Danuta – mieszkanka, zapytała, jaki jest zysk P.U.K. „Uskom” za 2014 rok. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy 

ponieważ nie został jeszcze zakończony rok 2014. 

Getz Katarzyna – Główna księgowa P.U.K. „Uskom”, dodała, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami rok zostanie zakończony 31 marca. 

Szuch Danuta – mieszkanka, poprosiła o udzielenie odpowiedzi na następnej sesji. 

Zapytała, czy Prezes zameldowany jest w Gminie Kożuchów. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, negatywnie odpowiedział na zadane 

pytanie, zauważył, że jest to jego prywatna sprawa. 

Szuch Danuta – mieszkanka, zapytała, czy Prezes utożsamia się z problemami 

mieszkańców Gminy. Poprosiła o nie zarzucanie innym, iż  manipulują mieszkańcami 

Gminy. Zapytała, jaki zysk osiągnęła Spółka z tytułu zasypania wysypiska odpadów  

w Stypułowie. Zapytała na co zostały te pieniądze przeznaczone. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma 

takiej wiedzy. Odpowiedzi udzieli na kolejnej sesji, po uprzednim wyrażeniu zgody przez 

właściciela. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zaproponował złożenie pytań na 

piśmie. 

Szuch Danuta – mieszkanka, stwierdziła, że nie otrzymuje odpowiedzi na żadne pytania. 
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zaproponował złożenie skargi do 

Komisji Rewizyjnej. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

skoro Burmistrz nie zamierza zmieniać Prezesa P.U.K. „Uskom”, to może należy 

rozważyć możliwość rozdzielenia działalności związanej z gospodarką odpadami  

i gospodarka wodną. Należy zaproponować konkretne rozwiązanie. Zapytał, czy 

planowana jest zmiana członków Rady Nadzorczej P.U.K. „Uskom”.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie zamierza 

robić zmian w Radzie Nadzorczej Spółki. Przypomniał, że w zakresie gospodarki wodnej 

Gminę czeka inwestycja na 18 000 000 zł.   

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, w jaki 

sposób Burmistrz chce uzdrowić sytuację, która dzieje się wokół P.U.K. „Uskom”. 

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec, stwierdził, że w chwili obecnej odczyt wodomierzy 

odbywa się raz w miesiącu, co jest kłopotliwe w przypadku nieobecności mieszkańców, 

którzy są zobowiązani przekazać tą informację do Spółki. Zauważył, że w chwili obecnej 

każdy z mieszkańców otrzymuje dwanaście wydruków w roku. Wcześniej otrzymywał 

dwa wydruki. Zapytał co wpłynęło na zmianę systemu odczytu liczników. 

Getz Katarzyna – Główna księgowa P.U.K. „Uskom”, zapewniła, że opinie w tej 

sprawie są różne. Firma jest w trakcie wdrażania systemu, który docelowo ma 

funkcjonować jak system energetyki. Inkasent odczytujący licznik automatycznie będzie 

drukował fakturę, koszty będą niższe, na fakturach będzie informacja o nadwyżkach lub 

niedopłatach. 

Wrzosek Tadeusz – mieszkaniec, stwierdził, że problem będą mieli mieszkańcy którzy 

wyjeżdżają na dłużej. 

Getz Katarzyna – Główna księgowa P.U.K. „Uskom”, zaproponowała wpłatę zaliczki 

na poczet rozliczenia zużycia wody.  

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, uzupełnił, że firma szykuje się do wymiany 

liczników z nakładkami radiowymi, umożliwi to odczyt liczników bez wchodzenia do 

nieruchomości. Nadmienił, że w chwili obecnej w Spółce zatrudniono dwóch 

inkasentów, którzy rzetelnie wykonują swoją pracę. Na bieżąco usuwane są awarie 

liczników a także stwierdzane są przypadki nieuprawnionego manipulowania przy 

licznikach. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosił radnych o zgłaszanie się do pracy w Kapitule Honorowej. 
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Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił Komendanta Straży Miejskiej o zwrócenie 

uwagi na sposób parkowania samochodów na ulicy Głogowskiej. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej, stwierdził, że w tym rejonie jest zakaz 

parkowania, zapewnił, że osoby, które naruszają przepisy są karane. Decyzja o ukaraniu 

jest suwerenną decyzją strażnika. Przypomniał, że w Gminie jest jeszcze 19 sołectw.    

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że odbiera coraz więcej głosów 

mieszkańców zadowolonych z większej ilości patroli pieszych i większej ilości patroli 

Policji. Dodał, że rozważa wprowadzenie płatnej strefy parkowania w obrębie Rynku.  
  

Do pkt.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 19.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 
  

 Kinga Kukuć                            Jacek Niezgodzki 

 

 

 


